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معاون علمی رییس جمهور گفــت: بیش از ۹۷ 
درصد از افراد کلیدی شرکت های دانش بنیان که 
از تسهیلات امریه سربازی استفاده کرده بودند، در 
کشور ماندگار شده و کسب و کار دانش بنیان خود 

را ادامه دادند.
به نقل از معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست 
جمهوری، همزمان با سالگرد شهادت دکتر فخری زاده و روز 
ملی نوآوری و فناوری ایران ساخت، روح الله دهقانی در قالب 
شصت و یکمین نشست پاسخگویی مرکز ارتباطات مردمی 
نهاد ریاست جمهوری به سوالات و دغدغه های جامعه فناور، 

نوآور و نخبگان پاسخ داد.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور با 
اشاره به پاسخ گویی و پیگیری مطالبات و رفع دغدغه های جامعه 
دانش بنیانی به عنوان یکی از اولویت های این معاونت، افزود: 
معاونت علمی، ساختاری پویا و چابک است که ابعاد بزرگی ندارد 
و با ماهیتی ستادی، همواره با مردم در تعامل و ارتباط است و 
از این رو ارتباطات مردمی امری مســتمر و هرروزه در امور و 

فعالیت های معاونت علمی به شمار می رود.
دهقانی با تاکید بر این که درخواست ها و دغدغه های رسیده به 

معاونت علمی، بدون پاسخ نمانده و در مسیر پیگیری قرار دارد، 
افزود: معاونت علمی همواره در حال تعامل، گفت وگو و پیگیری 
دغدغه های مردم است چرا که اقتصاد دانش بنیان، اقتصادی 
مردمی و مستقیماً در ارتباط با مردم است، این حضور از جهت 

ترویج و فرهنگ سازی امری ضروری و پسندیده است.
رئیس بنیــاد ملی نخبگان ادامه داد: این نشســت پیامدها 
و برکات مــوردی و مصداقی خوبی داشــت که ارتباط بین 
شــرکت های دانش بنیان با دســتگاه های مرتبــط یکی از 
دستاردهای همین نشست ها بود. به خاطر دارم در یکی از همین 
نشست های پاسخ گویی برخط، یک فعال دانش بنیان در قالب 
یکی از تماس ها دغدغه ای را مطرح کرد که توسط همکارانم 
در معاونت علمی پیگیری شد و خوشبختانه به نتیجه رسید. چند 
روز بعد و به طور اتفاقی وزیر محترم نفت در مراسمی نیاز کشور 
به یک فناوری را اعلام کرد که دقیقاً مرتبط با موضوع فعالیت 
همین شرکت دانش بنیان بود که خوشبختانه زمینه پیوند وزارت 

نفت با فناوری این شرکت دانش بنیان فراهم شد.
دهقانی با اشاره به تسهیل سربازی فعالان کلیدی شرکت های 
خلاق عنوان کرد: خوشبختانه با همراهی ستاد کل نیروهای 
مســلح، زمینه برای گذراندن دوران خدمت ســربازی برای 

نیروهای کلیدی و اثرگذار شرکت های خلاق در شرکت، فراهم 
شده است و سالیانه ۲۰۰ نفر از این افراد واجد شرایط می توانند 
از این تسهیلات استفاده کنند. تجربه خوب اجرای این طرح در 

شرکت های دانش بنیان نشــان داد بیش از ۹۷ درصد از افراد 
کلیدی شرکت های دانش بنیان که از این تسهیلات استفاده 
کرده بودند، در کشــور ماندگار شده و کسب و کار دانش بنیان 

خود را ادامه دادند که خوشبختانه این مزیت با پیگیری معاونت 
علمی و مساعدت ستاد کل نیروهای مسلح، برای شرکت های 

خلاق نیز فعال شده است.
وی با اشــاره به پیگیری راه کارهای حمایتی و سازوکارهای 
تســهیل تأمین ســرمایه شــرکت های دانش بنیان گفت: 
صندوق های پژوهش فناوری جزو خوش حساب ترین نهادهای 
صادرکننده ضمانت و بهره بردار تسهیلات بانکی بوده و بانک ها 
طبق قانون موظف به دریافت ضمانت نامه های آنان هستند. به 
دنبال بیمه تخصصی دانش بنیان ها و ایجاد بانک خطر پذیر 
دانش بنیان ها هستیم اما تا تحقق این دو موضوع، راهکارهای 
جایگزین و مواردی که در قانون ذکر شــده اســت به عنوان 
راهکارهای تأمین مالی و حمایت از شرکت های دانش بنیان 

مد نظر قرار دارند.
معاون علمی رئیس جمهور با اشاره به فعالیت بیش از ۹ هزار 
شرکت دانش بنیان که بیش از ۱۵۰۰ شرکت دارای توانمندی 
صادراتی هســتند، افزود: قریب به ۱۲ هزار محصول دانش 
بنیان داریم که حوزه های تخصصی متنوعی را شامل می شود 
و ممکن است این ارزیابی ها با کارگزارها محقق نشود؛ لذا از 

معرفی ارزیابی های تخصصی حمایت می کنیم.

معاون علمی رییس جمهور خبر داد:

۹۷درصد دانش بنیان ها با ارائه تسهیلات امریه سربازی در کشور ماندند
آخرین وضعیت تدوین سند هوش مصنوعی در ایران

طبق آخرین اظهارات وزیر ارتباطات، در قانون برنامه هفتم توسعه، وزارت ارتباطات 
و مرکز ملی فضای مجازی مکلف به تهیه ســند هوش مصنوعی شده اند و بر این 
اساس به همه دستگاه ها تکلیف شده ظرف سال اول برنامه، برای استفاده حداکثری 

از هوش مصنوعی برنامه خود را تدوین و به تصویب هیأت وزیران برسانند.
هوش مصنوعی یعنی دستگاه ها را قادر کنیم از هوش انسانی تقلید کنند؛ این فناوری امروز در زمینه های 
بسیاری در حال رشد است و علاوه بر حوزه هایی مانند گوشی های هوشمند، در حوزه هایی که هیچکس 

تصور آن را نداشته نیز گسترش یافته است.
ماشین های دارای هوش مصنوعی قادرند حجم عظیمی از داده های به دست آمده از منابع مختلف را 
برای انجام طیف گسترده ای از وظایف، بررسی کرده و آنها را به کار ببرند. گسترش هوش مصنوعی 
دوگانگی های متعددی نظیر خطرات و فرصت ها، انسان و ماشین، محدودیت ها و توانمندسازها ایجاد کرده 
است، بنابراین رگولاتورها باید با این موضوعات و عدم اطمینان برای ایجاد زیرساختی امن و ایمن برای 

توسعه هوش مصنوعی تعامل داشته باشند.
در نهایت همزمان با رشد و توسعه این فناوری در جهان و البته در ایران، وزیر ارتباطات درباره گسترش 
استفاده از هوش مصنوعی اعلام کرد شورای عالی فضای مجازی به عنوان مرجع تصمیم گیری در این 
حوزه روی تدوین سند توسعه هوش مصنوعی کار می کند. پس از گذشت چند ماه از این خبر از سوی 
مسئولان اعلام شد که بر اساس یکی از احکام مصوب در کمسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه، مرکز 
ملی فضای مجازی و وزارت ارتباطات مکلف شدند که با همکاری سایر دستگاه ها ظرف شش ماه از 
زمان لازم الاجرا شــدن قانون، برنامۀ ملیّ توسعۀ هوش مصنوعی را تهیه و به تصویب شورای عالی 

فضای مجازی برسانند.  
در همین رابطه عیسی زارع پور - وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات- با اشاره به فعالیت های متعددی 
که در حوزه تهیه سند هوش مصنوعی همچون شورای عالی انقلاب فرهنگی در جریان است، گفت: 
در قانون برنامه هفتم توسعه، وزارت ارتباطات و مرکز ملی فضای مجازی مکلف به تهیه سند هوش 
مصنوعی شده اند.وی افزود: در قانون هفتم توسعه به همه دستگاه ها تکلیف شده که ظرف سال اول 
برنامه، برای استفاده حداکثری از هوش مصنوعی برنامه خود را تدوین و به تصویب هیأت وزیران برسانند.
براساس اعلام وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، زارع پور با بیان اینکه مصوبه مجلس با اقداماتی که 
در حوزه هوش مصنوعی در نهادها و دستگاه های مختلف در جریان است، تفاوت دارد، تصریح کرد: اینکه 
دغدغه در حوزه هوش مصنوعی در بخش های مختلف ایجاد شده، مبارک است ولی باید با همدلی و 
همراهی به یک سند هوش مصنوعی برسیم.طبق گفته وی، یکی دو سالی است که در وزارت ارتباطات، 
مرکز هوش مصنوعی را تأسیس کرده  اند و برای توسعه کاربردها به دستگاه ها پیشنهاد می دهند و مثلًا 
اعلام می کنند که هوش مصنوعی در حوزه کشاورزی چه خدماتی را می تواند ارایه کند.اوایل مهر ماه 
امسال  دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی از تدوین سیاست در موضوع هوش مصنوعی در شورای عالی 

انقلاب فرهنگی خبر داد.

واردات ۲ میلیارد دلار موبایل در هشت ماهه امسال
در هشت ماهه امسال بیش از ۹ میلیون دستگاه تلفن همراه به ارزش نزدیک به دو 

میلیارد دلار به کشور وارد شده است.
بر اساس گزارش گمرک ایران، در هشت ماهه سال جاری ۹ میلیون و ۲۶۸ هزار و  ۳۳۹ دستگاه گوشی 
تلفن همراه به دو شیوه تجاری و مسافری وارد کشور شده است. ارزش این تعداد گوشی تلفن همراه 
یک میلیارد و ۹۳۸ میلیون و ۵۵۳ هزار دلار بوده است.همچنین در این مدت هشت میلیون و ۹۲۸ هزار 
و ۷۹۷ دســتگاه به ارزش یک میلیارد و ۷۴۰ میلیون و ۷۴۶ هزار دلار به شــیوه تجاری و ۳۳۹ هزار و 
۵۴۲ دستگاه به ارزش ۱۹۷ میلیون و ۸۰۷ هزار دلار به شیوه مسافری وارد شده است.آمار واردات تلفن 
همراه در هشت ماهه سال جاری ذیل کدهای شماره ۸۵۱۷۱۲۱۰ و ۸۵۱۷۱۳۹۰ به شرح گوشی های 
تلفن همراه هوشمند و کدهای شماره ۸۵۱۷۱۲۲۰ و ۸۵۱۷۱۴۲۰ به شرح گوشی تلفن همراه با صفحه 

کلید غیر لمسی است.

آیا آیفون ۱۶ از سینک حرارتی گرافنی استفاده می کند
شنیده ها حاکی از آن است که آیفون ۱۶ ممکن است از سینک گرمای گرافنی و یک 

کیس باتری فلزی برای ارتقاء انتقال بهتر حرارت استفاده کند.
به نقل از ستاد نانو، این تصمیم به دنبال شکایات کاربران آیفون ۱۵ در مورد گرمای بیش از حد گرفته 
شده است، که اپل از طریق نرم افزار آن را برطرف کرده است، اما به نظر می رسد در آیفون ۱۶ یک راه 
حل سخت افزاری نیز در نظر گرفته شده است. اپل گرمای بیش از حد را با نرم افزار بهینه شده تا حدی 
رفع کرده، اما راهکار خنک کننده مؤثرتر نیز ممکن است در این مسیر مفید باشد.در تلفن های همراه آیفون 
به هیچ عنوان از فن استفاده نمی شود، بنابراین باید با استفاده از انتقال حرارت منفعل، گرما از طریق قاب 
دستگاه به هوا منتقل شود. سینک های گرمایی با داشتن هدایت حرارتی کارآمد قادر است گرما را از مواد 
اطراف گرفته، و آن را از مناطق نامطلوب خارج کنند. گرافن می تواند بهتر از مکانیسم خنک کننده موجود 
عمل کند، بنابراین به آیفون اجازه می دهد تا گرمای بیشتری را از گوشی خارج کند.فناوری خنک کننده 
مبتنی بر گرافن در حال حاضر در دستگاه های مختلف و تلفن های همراه در حال استفاده است. نمونه هایی 
 Realme GT۲ از تلفن های همراه که از فناوری مدیریت حرارتی گرافن استفاده می کنند شامل سری

Ultra Xiaomi’s Mi ۱۰،  ، ZTE’s، Axon۳۰  ، تلفن های مختلف هواوی است.

توسط محقق دانشگاه تهران انجام شد:
 پیش بینی چگالی خنثی ترموسفر 
در شرایط طوفان ژئومغناطیس

عضو هیأت علمی دانشگاه تهران براساس تلفیق داده های ماهواره ای با مدل تجربی 
ترموسفری و با استفاده از روش کالمن فیلتر گروهی توانست چگالی خنثی ترموسفر 

را درشرایط طوفان ژئومغناطیسی پیش بینی کند.
به نقل از دانشگاه تهران سعید فرزانه عضو هیأت  علمی دانشکده مهندسی نقشه برداری و اطلاعات 
مکانی دانشــگاه تهران، روش نوینی را برای پیش بینی چگالی خنثی ترموســفر در شــرایط طوفان 
ژئومغناطیســی ارائه کرده است.ســعید فرزانه در توضیح این روش گفت: روش ارائه شده بر اساس 
تلفیق داده های ماهواره ای با یک مدل تجربی ترموسفری با استفاده از روش »کالمن فیلتر« گروهی 
)Ensemble Kalman Filter( است، که ترکیبی از تکنیک های داده گواری و کالیبراسیون مدل 
را شامل می شود.وی افزود: اصطلاح چگالی خنثی ترموسفر، به میزان ذرات خنثی در اتمسفر فوقانی، با 
ارتفاع ۱۰۰ الی ۲۰۰۰ کیلومتر از سطح زمین اشاره دارد که اندازه گیری دقیق این مشخصه اتمسفری، 

نقش حیاتی در تعیین و پیش بینی مدارهای فضاپیما یا ورود آن ها به جو زمین ایفا می کند.
ســعیدفرزانه در توضیح چگونگی دستیابی به این روش نوین خاطرنشان کرد: در این تحقیق، مدل 
تجربی NRLMSISE-۰۰ به عنوان مدل پس زمینه مورد استفاده قرار گرفته است و کالیبراسیون 
مدل، توسط مشاهدات چگالی خنثی حاصل از شتاب سنج های ماهواره ای در مسیر مأموریت هایی چون 
CHAMP،  GRACE و Swarm انجام شده است.وی درباره قابلیت ها و مزایای این مدل و 
روش نوین تصریح کرد: مدل بهبود یافته با نام C/DA-NRLMSISE-۰۰در هفت دوره طوفانی 
ترموسفر تجزیه و تحلیل شد، به طوری که نتایج عددی نشان دادند که میزان خطا در پیش بینی های 

کوتاه مدت چگالی خنثی به میزان ۲۵ الی ۶۳ درصد نسبت به مدل های استاندارد کاهش یافته است.
عضو هیأت علمی دانشکده مهندسی نقشه برداری و اطلاعات مکانی دانشگاه تهران هم چنین گفت: 
»علاوه بر کاهش خطا، مدل C/DA-NRLMSISE-۰۰ قادر به تخمین چگالی خنثی به صورت 
جهانی و در هر ارتفاعی است که این اطلاعات می تواند امکان مطالعه سیستم توأم »ترموسفر- یونسفر« 
را فراهم کند که این توانایی جهت مطالعات مرتبط با آب و هوای فضا، پیش بینی مدارها و طول عمر 

ماهواره ها مفید است.

محققان یک شرکت دانش بنیان با حمایت معاونت ملی موفق به 
بومی سازی دستگاه  اندازه گیری ابعاد و فرم سطحی کاشی شدند.
به نقل معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، علی صالح 
پور مدیر عامل یک شــرکت دانش بنیان گفت: یکی از حوزه هایی که ما در آن 
مشغول کار هستیم ابعاد سنجی و مهندسی سطح است. در حوزه کاشی نیز نیازمند 
این هستیم که پس از مرحله ساخت، ابعاد کاشی به دست بیاید؛ زیرا بسیاری از 

اوقات کاشی مربع یا مستطیل کامل نیست.
وی خاطرنشان کرد: از همین رو در داخل ایران دستگاه هایی استفاده می شود که 
عمدتا مدل های خارجی هستند؛ مانند برندهای ایتالیایی یا چینی که ابعاد سنجی 
کاشی را انجام می دهند و همچنین قوس کاشی را اندازه گیری می کنند که با دقت 
میکرومتر دستگاه های موجود در شــرکت امکان اندازه گیری آن وجود دارد. در 
همین راستا ما نیز برای ابعاد سنجی کاشی، قسمت نرم افزار و سخت افزار دستگاه 

موجود در مجموعه را اندکی تغییر داده ایم که امکان اندازه گیری را داشته باشد.
مدیر عامل شرکت فناوری خلاء کهربا ضمن تاکید بر اینکه مشابه داخلی از این 
دستگاه حداقل در جست و جوهای مختلف دیده نشده است، ادامه داد: معاونت 

علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری با معرفی این شرکت به 
کاشی سازان و پرداخت ۲۵۰ میلیون تومان تسهیلات برای ساخت نمونه اولیه، 
حمایت خود را از مجموعه ما ابراز داشت. ما هم با استفاده از وام دریافت شده یک 
نمونه اولیه را تولید کردیم.صالح پور در ادامه در خصوص فعالیت های شرکت گفت: 
 EMC Camera شرکت فناوری کهربا در ســال ۱۳۹۰ با ساخت دستگاه
فعالیت خود را آغاز و در سال ۱۳۹۱ به عضویت در پارک علم و فناوری دانشگاه 
تهران درآمد. سپس با ساخت دستگاه ضخامت سنج لایه های نازک با استفاده از 
پراش فرنل از پله های فازی و همچنین دستگاه ارتعاش سنج از راه دور با استفاده 
از تکنیک ماره وارد حوزه کاری اندازه گیری شد. همچنین دستگاه رویه نگار سطح 
را در سال ۱۳۹۳ معرفی کرد. این شرکت با همکاری با خبرگان دانشگاه های معتبر 
کشور توانسته محصولاتی را تولید کند که مشابه خارجی ندارند و از لحاظ هزینه 
تمام شده، خدمات پس از فروش و کیفیت و دقت اندازه گیری دارای مزیت رقابتی 
هستند.وی خاطرنشان کرد: محصولات تولیدی ما در سه حوزه کلی هستند. یک 
حوزه مهندسی سطح است که شامل مولکولوژی یا توپوگرافی سطحی، ضخامت 
سنجی یا زبری سنجی می شود که در دو حوزه میکرومتری و نانومتری فعالیت 

می کند.صالح پور در ادامه افزود: فاز دیگری از پروژه های ما در حوزه اس آی سنجی 
با استفاده از تکنیک مانع است که اس آی سنجی از راه دور و راه نزدیک داریم. 
 منظور از راه دور حدود ۸۰ متر اســت و راه نزدیک هم چند سانتی متری را دربر

می گیرد که این محصول به تازگی به آمریکا صادر شده است.
وی در توضیح دو محصول مذکور اذعان داشــت: یکی دیگر از محصولات ما 
ضخامت سنج لایه نازک است که ایده آن در دانشکده فیزیک دانشگاه تهران و 

در دوران دانشجویی بنده شکل گرفت که بعدها آن را تبدیل به محصول کردیم. 
این دستگاه هم ضمن صادرات در ۱۶ دانشگاه کشور مورد استفاده قرار می گیرد.

وی در رابطه با دو محصول مذکور گفت:یکی دیگر از محصولات ما ضخامت 
سنج لایه نازک است که ایده آن در دانشکده فیزیک دانشگاه تهران و در دوران 
دانشجویی بنده شکل گرفت که بعدها آن را تبدیل به محصول کردیم. این دستگاه 

هم ضمن صادرات در ۱۶ دانشگاه کشور مورد استفاده قرار می گیرد.
صالح پور همچنین در رابطه با وجه تمایز این شرکت و محصولات آن در مقایسه 
با شرکت های مشابه بیان کرد: ما در این سال ها توانسته ایم هم ایده های مشابه 
خارجی و هم ایده های خودمان در دانشگاه ها را به محصول تبدیل کنیم. در حال 
حاضر نیز دو محصول دیگر ما یعنی اس آی ســنج با استفاده از تکنیک مانع و 
ضخامت سنج لایه نازک مشابه داخلی و حتی مشابه خارجی ندارند و به غیر از 
بومی سازی از ایده های دیگر نیز در مورد آن ها استفاده کرده ایم؛ بنابراین شاید 
خلاقیت در دستگاه اندازه گیری وجه تمایز مجموعه ما باشد. این فعال حوزه فناوری 
در پایان در خصوص میزان اشتغال زایی این مجموعه گفت: ۱۱ نفر به صورت بیمه 

شده و چندین نفر نیز به صورت پارت تایم در شرکت شاغل هستند.

بومی سازی دستگاه  اندازه گیری ابعاد و فرم سطحی کاشی
با حمایت معاونت علمی صورت گرفت:

اخبار کوتاه 

رییس انجمن تجارت الکترونیک با بیان اینکه مسئولان وجود 
مشکل در اینترنت را بپذیرند، گفت: موضوع اندازه گیری دقیق 

کیفیت اینترنت باید جدی گرفته شود.
نیما قاضی در خصوص اختلال های اینترنت و مشکلات کیفیت اینترنت اعم 
از سرعت و پایداری در ایران گفت: انجمن تجارت الکترونیک مدتی است که 
وضعیت اینترنت را به صورت تخصصی مانیتور و پایش می کند و در این راستا 
چند ماه پیش نیز گزارشی منتشر کردیم. به زودی نیز گزارشی از یافته های جدید 

پایش شرایط اینترنت در کشور منتشر می شود.
وی با اشاره به اینکه سرعت اینترنت با یک شاخص ساده اندازه گیری نمی شود، 
افزود: اینترنت یک شــبکه بسیار پیچیده است و متوسط سرعت باید با دقت 
اندازه گیری شود که این اقدامی است که انجمن مدتی است آن را انجام می دهد.
این فعال حوزه فناوری اطلاعات به اقدام وزارت ارتباطات برای نشــان دادن 
سرعت اینترنت اشاره و تصریح کرد: انتقادی که داریم این است که به عنوان 
مثال وزارت ارتباطات برای نشان دادن سرعت تنها به اپلیکیشن سرعت سنج 
اکتفا می کند تا از این طریق وضعیت ســرعت را به کاربران نشان دهد اما باید 
توجه داشت وقتی مشکل را درست شناسایی نکنیم نمی توانیم راه حل درستی 
نیز برای آن ارائه کنیم. بنابراین اولین مساله این است که کیفیت اینترنت را به 
دقت در ایران اندازه گیری کنیم. در گزارش قبلی که ما این کار را انجام دادیم از 

ســه بعد مختلف آن را مورد بررسی قرار دادیم. نتیجه آن بود که از ۱۰۰ کشور 
اول دنیا از نظر GDP ، متأسفانه در مجموع سه موضوعی که اندازه گیری شد، 

در رتبه های پایین بودیم.
وی در ادامه با اشاره به لزوم اندازه گیری دقیق کیفیت اینترنت گفت: متأسفانه 
اندازه گیری و پایش های ما نشان می دهد که وضع اینترنت در ایران خوب نیست.
قاضی در ادامه به اثرات وضع بد اینترنت در کشور اشاره و تصریح کرد: رشد 
تجارت الکترونیک در کشور کند شده است که یکی از عوامل آن مشکل اینترنت 
است چرا که خیلی از سرویس های جدید دنیا، سرویس هایی اند که مبتنی بر 
محتوا هستند و نیاز به اینترنت دارند، همچنین کار کردن در شرکت های تجارت 

الکترونیک سخت شده است و نیروهایی که در این شرکت ها کار می کنند نیاز 
به دسترسی به بهترین تکنولوژی های دنیا را دارند. معمولاً این تکنولوژی های 
روز دنیا به صورت آنلاین در سایت های معتبر بین المللی عرضه می شود که تعداد 
زیادی از این سایت ها یا فیلتر هستند یا اختلال دارند و این باعث می شود که در 
دسترسی ما به این سایت ها مشکل پیش بیاید. بعضاً کارهایی مانند سرور جدید 
گذاشتن برای سایت جدید که برای اکثر کشورها کار چند دقیقه ای است، در ایران 

چندین روز با روش های مختلف باید درگیر آن بود.
قاضی به راهکار بهبود وضعیت اینترنت اشاره کرد و گفت: لازم است مسئولین 
مختلف از وزارت ارتباطات، شرکت ارتباطات زیر ساخت و مجلس شورای اسلامی 
موضوع اندازه گیری کیفیت اینترنت را جدی بگیرند و برای آن پاسخگو باشند. 
همچنین عمده شــبکه اینترنت از لایه زیرساخت تا لایه اپراتورهای سرویس 
دهنده عموماً یا صد در صد دولتی هستند. بنابراین اول دولت باید پاسخگو باشد.

رئیس انجمن تجارت الکترونیک در خصوص پاسخ های وزارت ارتباطات و زیر 
ساخت در خصوص دلایل اختلالات اخیر اینترنت گفت: برای اینترنت اقدامات 
خوب و مثبتی انجام شده است و انتظار داریم این فرایند ادامه پیدا کند. همچنین 

مسئولان اصل موضوع اختلال و مشکل در اینترنت را بپذیرند.
وی خاطرنشان کرد: پس از اینکه اولین گزارش انجمن تجارت الکترونیک در 
خصوص کیفیت اینترنت منتشر شد، شاخص هایی که در برنامه پایش انجمن 

بود بهبود پیدا کرد از جمله اینکه پکت لاســت بالا، retransmit و قطع و 
وصل در مقصدهای بین المللی )که حتی وایت لیســت نبودند( از بین رفت و 
حتی محدودیت پروتکل HTTP/۳ در اپراتورها برداشــته شد به طور مثال 
ســهم پروتکل HTTP/۳ در یکی از اپراتورهای تلفن همراه از ۰ درصد به 
نزدیــک ۲۰ درصد افزایش پیدا کرد و اختلالات دانلود و آپلود روی کلادفلر از 
بین رفت. از مسئولان هم قدردانی به عمل آمد اما متأسفانه در قدم بعدی برخی 
از مسئولان اظهار کردند که وضع اینترنت از اول خوب بوده و هیچ چیزی بهبود 

پیدا نکرده است.
رئیــس انجمن تجارت الکترونیک افزود: شــبکه اکســس و انتقال )اپراتور 
اینترنت(،سیاست فیلترینگ )کمیته تشخیص مصادیق / دادستانی / …(، شبکه 
هسته و ارتباط بین الملل )شرکت زیرساخت(، سرویس دهنده محتوای بین الملل 

)تحریم( همه در کیفیت اینترنت سهیم هستند.
قاضی در ادامه در خصوص تفاوت گزارش قبلی انجمن تجارت الکترونیک با 
گزارش جدیدی که تا روزهای آینده منتشر خواهد شد نیز گفت: گزارش جدید 
که قرار اســت در مورد اختلال های اینترنت منتشر شود موارد قبلی را پوشش 
می دهد و موارد جدیدتر و تست های بیشتری نیز به آن اضافه می شود. در این 
گزارش همچنین نگاهی قوی به استفاده مردم از اینترنت داریم و اینکه چطور 

این سایت ها در دسترس قرار می گیرد.

مسئولان وجود مشکل در اینترنت را بپذیرند
رییس انجمن تجارت الکترونیک:

برخی دستگاه های محاسبات زیستی می توانند اطلاعات مهمی 
را از بدن انســان جمع کنند، چنین ادواتی در حال تغییر دنیای 

پزشکی هستند.
به تازگی یک تیم تحقیقاتی، از جمله محققان  EPFL، پروتکلی را تهیه کرده 
است که ایجاد یک شبکه مولکولی میان چندین فرستنده متعدد را امکان پذیر 
می کند.ابتدا اینترنت اشــیاء )IoT( وجود داشت و در حال حاضر رابط هایی در 
حال ظهور هستند که می توانند بین کامپیوتر و بخش زیستی ارتباط ایجاد کنند. 
اینترنت اشیاء نانوبیو )IoBNT( می تواند انقلابی در پزشکی و مراقبت های 
بهداشتی ایجاد کند.IoBNT  به حسگرهای زیستی گفته می شود که داده ها 
را جمع آوری و پردازش می کنند، به آزمایشگاه های روی تراشه در مقیاس نانو 
که آزمایش های پزشــکی را در بدن انجام می دهند، استفاده از باکتری ها برای 
طراحی نانوماشین های بیولوژیکی که می توانند پاتوژن ها را تشخیص دهند و 
نانوروبات هایی که از طریق جریان خون شنا کرده و برای رهایش هدفمند دارو 

طراحی شده اند، همگی از مصادیق اینترنت اشیاء نانوبیو هستند.
هایتام الحسانیه، از محققان این پروژه می گوید: »به طور کلی، این یک زمینه 
تحقیقاتی بســیار هیجان انگیز است. با پیشرفت در مهندسی زیست شناسی، 
زیست شناسی مصنوعی و فناوری نانو، ایده این است که نانوزیست حسگرها در 
پزشکی متحول شوند زیرا می توانند به مکان هایی برسند و کارهایی را انجام دهند 

که دستگاه های فعلی یا ایمپلنت های بزرگتر قادر به انجام آن نیستند.«
با این وجود، مهم نیست که این زمینه تحقیقاتی برجسته چقدر هیجان انگیز 
باشــد، یک چالش بزرگ و اساسی وجود دارد، چگونه با یک روبات نانویی در 
بدن ارتباط برقرار خواهید کرد؟ روش های سنتی، مانند رادیوهای بی سیم، برای 
ایمپلنت های بزرگی مانند ضربان سازها به خوبی کار می کنند اما نمی توانند وارد 
مقیاس میکرو و نانو شوند. همچنین سیگنال های بی سیم از طریق مایعات بدن 
قادر به حرکت نیســتند.آنچه که ارتباطات زیست مولکولی نامیده می شود، با 
الهام از خود بدن طراحی شــده است. در این فناوری از امواج الکترومغناطیسی 
استفاده نمی شود بلکه مولکول های بیولوژیکی هم به عنوان حامل و هم به عنوان 
اطلاعات، از مکانیسم های ارتباطی موجود در زیست شناسی تقلید می کند. در 
ساده ترین شــکل آن، بیت های “۱” و “۰” را با آزاد کردن یا عدم انتشار ذرات 
مولکولی در جریان خون رمزگذاری می کند.ارتباطات زیست مولکولی به عنوان 
مناسب ترین الگوی برای شبکه سازی نانوایمپلنت ها ظاهر شده است. این یک 
ایده باورنکردنی است که می توانیم با رمزگذاری آن در مولکول هایی که از طریق 
جریان خون حرکت می کنند، داده ها را ارسال کنیم و می توانیم با آنها ارتباط برقرار 
کنیم و این ترکیبات را راهنمایی کنیم که کجا بروند. آنها برای این پروژه پروتکل 
MoMA )Molecular Multiple Access( را ارائه کرده و آن را با 

موفقیت مورد آزمایش نیز قرار دادند.

یک کشــف جدید در مواد موســوم به فلزات عجیب حاکی از 
این است که الکتریسیته همیشه به صورت گام به گام حرکت 
نمی کند بلکه برخی اوقات می تواند مانند مایع جریان پیدا کند و 
این مساله موجب شده که فیزیک دان ها دانسته های قبلی درباره 

ماهیت ذرات را مورد پرسش قرار دهند.
به گزارش »ســاینس الرت«، زدن دکمه هر نوع وسیله برقی، شروع کننده 
جریانی از ذرات باردار )دارای شــارژ( اســت که روی نبــض ولتاژ مداری قرار 

می گیرند؛ اما تحقیقات جدید نشان داده که همیشه اینطور نیست.
این تحقیقات روی سیم های نانویی انجام شد که از ترکیب متوازنی از »یتربیوم«، 
»رودیوم« و »سیلیکون« )YbRh۲Si۲( ساخته شده اند. محققان از کشورهای 
آمریکا و اتریش با انجام یک رشته آزمایش های اندازه گیری کوانتومی روی این 
سیم های نانو، به مدارکی دست یافتند که می تواند به حل و فصل مباحثات درباره 

ماهیت جریان های الکتریکی در فلزاتی که رفتار متعارفی ندارند، یاری برساند.
فلزات عجیب اواخر قرن گذشته در یک کلاس از ترکیبات بر پایه مس کشف 
شــدند و نشان دادند که مقاومت بیشتری در برابر الکتریسیته با گرم شدن – 
مانند هر فلز دیگری – دارند. اما مقاومت اینها به شکل عجیبی صورت می گیرد 
 بطــوری که برای هر درجه افزایش دما مقاومت به میزان ثابت و مشــخصی 

بالا می رود.

در فلزات عادی، مقاومت بسته به دمای موجود متفاوت است و زمانی که ماده به 
اندازه کافی داغ می شود، مقاومت به ثبات می رسد. این تفاوت در قوانین مقاومت 
حاکی از این است که جریان الکتریسیته در فلزات عجیب دقیقا به همان شکل 

همانند فلزات دیگر رفتار نمی کند.
الکتریسیته یک مساله کوانتوم است و تعدادی از ذرات هماهنگ می شوند تا 
مانند واحدهای منفرد موسوم به »شبه ذرات« عمل کنند. اینکه آیا همین نوع 
شبه ذرات رفتار مقاومتی غیرمعمول در فلزات عجیب را توضیح می دهند یا نه، 

موضوع بحث بوده است.
برای روشن کردن اینکه آیا در فلزات عجیب یک حرکت مداوم از شبه ذرات 
در جریان الکترون ها وجود دارد یا نه، محققان از یک پدیده موسوم به »صدای 
شلیک« )شــات نویز( استفاده کردند. این نویز یکی از خصوصیات احتمالات 
کوانتومی است و می تواند سنجه ای برای دانه دانه بودن شارژها در حین جریان 

آنها از میان یک رسانا باشد.
این محققان با آزمایش هایی نشان دادند که شبه ذرات احتمالا در فلزات عجیب 
نقشی ندارند. در عوض، شارژ نسبت به فلزات متعارف بیشتر حالت مایع دارد و این 

یافته از یک مدل پیشنهادی ۲۰ سال پیش حمایت می کند.
هر چند رفتار شبه ذرات متعارف می تواند منتفی دانسته شود اما این محققان 

درباره اینکه این جریان »مایع« دقیقا چه شکلی می گیرد، اطمینان ندارند.

ارتباط مخابراتی بین نانوزیست حسگرها در خون برق مانند مایع در فلزات عجیب جریان می یابد

با استفاده از پروتئین موجود در 
ابریشم، محققان ساختاری ارائه 
کردنــد که می تــوان آن را یک 
تراشه هیبریدی دانست که ارتباط 
میان زیست شناسی و محاسبات 

کامپیوتری را ساده تر می کند.
تلفن شما ممکن است بیش از ۱۵میلیارد 
ترانزیســتور کوچــک در تراشــه های 
ریزپردازنده آن باشــد. ترانزیســتورها از 
سیلیکون، فلزاتی مانند طلا و مس ساخته 

شده اند و عایق هایی که در کنار هم جریان الکتریکی را می گیرند و برای 
برقراری ارتباط و ذخیــره اطلاعات آن را به ۱ و ۰ تبدیل می کنند. مواد 
سازنده ترانزیستور معدنی هستند و اساساً از فلز و سیلیکون به دست می آیند.
اما اگر بتوانید این مؤلفه های اساسی الکترونیکی را از مواد زیستی تهیه 
کنید، چه می شود؟ این همان کاری است که تیمی در دانشگاه توفتس 

انجام دادند.
فیبروین ابریشم – پروتئین ســاختاری الیاف ابریشم – را می توان به 
دست بالا بر روی سطوح قرار داد و به راحتی با سایر مولکول های شیمیایی 
و بیولوژیکی اصلاح کرد تا خواص آن تغییر کند. ابریشــم با این روش 
کاربردی می تواند طیف گســترده ای از اجزای بدن یا محیط را انتخاب و 

تشخیص دهد.
این گروه نمونه اولیه از ترانزیستورهای هیبریدی را ساختند که می تواند 
از روی نفس انسان، تغییرات رطوبت را تشخیص دهد. اصلاحات بیشتر 

در لایه ابریشم می تواند این حسگر را قادر 
سازد تا برخی از بیماری های قلبی عروقی 
و ریوی را تشخیص دهند، یا سطح دی 
اکســید کربن و سایر گازها و مولکول ها 
را در بازدم انتخاب کنند که ممکن است 
اطلاعات تشــخیصی را ارائه دهد. این 
گروه تحقیقاتی توانست از پلاسمای خون 
اطلاعاتی درباره سطح اکسیژن، گلوکز و 
آنتی بادی های موجود در خون به دســت 
آورد. در یک ترانزیستور هیبریدی زیستی، 
از یک لایه ابریشم به عنوان عایق استفاده می شود و هنگامی که رطوبت را 
جذب می کند، مانند ژل حامل یون عمل می کند. با این کار، یون ها در ژن 
ابریشم تغییر آرایش می دهند. با تغییرترکیب یونی در ابریشم، این ترازیستور 

دچار تغییر در عملکرد می شود و بین صفر و یک تغییر می کند.
چنین ویژگی موجب می شود که بتوان زیست شناسی را وارد محاسبات 
کرد و از آن در میکروپردازنده های مدرن استفاده کرد. البته قدرتمندترین 
کامپیوتر زیستی شناخته شده مغز است که اطلاعات را با تغییر سیگنال های 

شیمیایی و الکتریکی پردازش می کند.
یکی از مشکلات اصلی، دستیابی به پردازش ابریشم در مقیاس نانو بود 
که بوئو جونکیم از محققان این پروژه می گوید که این چالش رفع شده و 
می توان از این دســتاورد برای تولید تراشه های تجاری استفاده کرد. این 
دســتاورد محققان ارتباط میان زیست شناسی و محاسبات را امکان پذیر 

می کند.

کارشناسان به تازگی از کشف چند نقص نرم 
افزاری در حسگر اثرانگشت برخی لپ تاپ ها 
خبر داده اند که مهاجمان از این طریق فرایند 
 Windows Hello احراز هویت صفحــه
authentication را دور زده و بــه محیط 

شخصی کاربر دست پیدا می کنند.
لپ تاپ ها معمولا به دلیل انــدازه کوچک تر، باتری 
قدرتمند و وزن پایین، قیمت بیشتری نسبت به رایانه های 
خانگی دارند؛ اما این مزیت را هم دارند که به سادگی 
می توان آن را جابجا کرد.اما نکته قابل توجه این است 

رایانه های شخصی ویندوز سال هاست با تهدیدات مختلف شامل بدافزارها، تهدیدهای 
محیط زیستی و حتی تهدید تاریخ گذشته شدن روبرو هستند و گذشت سال ها تغییری 
در آنها نداده اســت.در این راستا، طبق تحقیقات اخیر چند نقص نرم افزاری در حسگر 
 Dell Inspiron ، Lenovo ThinkPad ، ۱۵ اثرانگشــت لپ تاپ هــای
T۱۴   و Microsoft Surface Pro X کشــف شــده است که از این طریق 
 مهاجمان فرایند احراز هویت صفحه Windows Hello authentication را 
دور زده و به محیط شخصی کاربر دست پیدا کنند.این تحقیقات نشان می دهند چیپست 
 Goodix،  که در حسگر اثر انگشت کمپانی های )Match on Chip )MoC
Synaptics و ELAN به کار رفته اند، دارای این نقص نرم افزاری هستند. به گفته 
محققان امنیتی چیپست MoC باید موجب جلوگیری از ایجاد تغییرات در اثر انگشت 
ذخیره شده در حافظه شود، در واقع این چیپست باید موجب شود تا اثر انگشت فقط از 

حسگر اصلی دریافت و با اثرانگشت ذخیره شده در پایگاه داده حسگر تطبیق داده شود.
این چیپست باید از دریافت اثرانگشت از هر حسگر دیگری جلوگیری کند که متاسفانه 

MoC در انجام این عمل به دلیل نقص نرم افزاری 
ناتوان است. همچنین MoC قابلیت جلوگیری از به 
اشتراک گذاشــتن داده رد و بدل شده بین پایگاه داده 
و حسگر را ندارد. نقص فنی گفته شده در حسگرهای 

مختلف به صورت زیر عمل خواهد کرد.
حســگرهای ELAN آســیب پذیــری در برابر 
 )SDCP( جعل اثرانگشت ناشــی از عدم پشتیبانی
و منتقل کردن شناســه های امنیتی به صورت متن 
واضــح )clear text( و ELAN اجازه می دهد تا 
دستگاه های متصل به درگاه USB خود را به عنوان 

حسگر اثرانگشت معرفی کند.
حســگرهای  synaptics  پشتیبانی از حالت )SDCP( به صورت پیش فرض 
 )Transport Layer Security )TLS غیر فعال است و استفاده از پروتوکل
جهت جلوگیری از حملات احتمالی و محافظت از اطلاعات رد و بدل شده بین حسگر 

و داده های ذخیره شده مربوطه.
حســگر  Goodix با داشــتن پایــگاه  داده های متفرق از یکدیگر و پشــتیبانی 

ازسیستم عامل های ویندوز و لینوکس، از امنیت بالاتری برخوردار است.
البته نقص فنی در حسگرهای Goodix به این صورت است که اگر میزبان، بسته 
ناشناسی را به حسگر ارسال کند، می توان مشخص کرد که حسگر از چه پایگاه داده ای 
هنگام تشخیص اثرانگشت استفاده کند.بنابراین مرکز مدیریت امداد و هماهنگی عملیات 
رخدادهای رایانه ای )ماهر( درباره توصیه های امنیتی گفته است  کمپانی های سازنده، 
پروتکل )SDCP( را به صورت پیش فرض در پایگاه داده خود فعال بگذارند و کمپانی ها 

از صحت کارکرد حسگرها توسط کارشناسان مجرب اطمینان حاصل کنند.

 ارتباط زیست شناسی  و محاسبات کامپیوتری 
با »تراشه هیبریدی«

 کشف نقص  امنیتی 
در حسگر اثرانگشت برخی لپ تاپ ها

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر

نظــر بــه دســتور مــواد 1 و 3 قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت اراضــی و ســاختمان هــای 
فاقــد ســند رســمی مصــوب 1390/09/20 امــاک و متقاضیانــی کــه در هیــأت موضــوع 
مــاده یــک قانــون مذکــور مســتقر در واحــد ثبتــی نوشــهر مــورد رســیدگی و تصرفــات 
ــه  ــده جهــت اطــاع عمــوم ب ــان محــرز و رأی لازم صــادر گردی ــه و بامعــارض آن مالکان

شــرح ذیــل آگهــی مــی گــردد:
اماک متقاضیان واقع در قریه بندپی پاک 4 اصلی بخش 2 قشاقی

1850 فرعــی آقــا/ خانــم احمــد شــفیعی قصابســرائی فرزنــد محمــود نســبت به ششــدانگ 
یــک قطعــه زمیــن بــا بنــای احداثی)کاربــری مســکونی( بــه مســاحت 232/20 مترمربــع 

خریــداری بــدون واســطه/ بــا واســطه از علــی رحیمــی برغانــی.
لــذا بــه موجــب مــاده 3- قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان های 
فاقــد ســند رســمی و مــاده 13- آییــن نامــه مربوطــه ایــن آگهــی در دو نوبــت بــه فاصلــه 
15 روز از طریــق روزنامــه محلــی / کثیرالانتشــار در شــهرها منتشــر و در روســتاها عاوه بر 
انتشــار آگهــی، رأی هیــأت الصــاق تــا در صورتکیــه اشــخاص ذینفــع بــه آرای اعــام شــده 
اعتــراض داشــته باشــند بایــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی در روســتاها از تاریــخ الصــاق 
در محــل تــا دو مــاه اعتــراض خــود را بــه اداره ثبــت محــل وقــوع ملــک تســلیم و رســید 
اخــذ نماینــد. معتــرض بایــد ظــرف یــک مــاه از تاریخ تســلیم اعتــراض مبــادرت بــه تقدیم 
دادخواســت بــه دادگاه عمومــی محــل نمایــد و گواهــی تقدیــم دادخواســت بــه اداره ثبــت 
محــل تحویــل دهــد کــه در ایــن صــورت اقدامــات ثبــت موکــول بــه ارائــه حکــم قطعــی 
ــا معتــرض،  ــی واصــل نگــردد ی دادگاه اســت و در صورتــی کــه اعتــراض در مهلــت قانون
ــادرت  ــه نکنــد اداره ثبــت مب ــه دادگاه عمومــی محــل ارائ ــم دادخواســت ب گواهــی تقدی
بــه صــدور ســند مالکیــت مــی نمایــد و صــدور ســند مالکیــت مانــع از مراجعــه متضــرر 
بــه دادگاه نیســت. بدیهــی اســت برابــر مــاده 13 آئیــن نامــه مذکــور در مــورد قســمتی از 
اماکــی کــه قبــاً اظهارنامــه ثبتــی پذیرفتــه نشــده، واحــد ثبتــی بــا رأی هیــأت پــس از 
تنظیــم اظهارنامــه حــاوی تحدیــد حــدود، مراتــب را در اولیــن آگهــی نوبتــی و تحدیــد 
حــدود بــه صــورت همزمــان بــه اطــاع عمــوم مــی رســاند و نســبت بــه امــاک در جریــان 
ثبــت و فاقــد ســابقه تحدیــد حــدود، واحــد ثبتــی آگهــی تحدیــد حــدود را بــه صــورت 

اختصاصــی منتشــر مــی نمایــد./ م الــف: 1604603
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/27
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/11

علی مقدسی فر
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر5356

آگهی تحدید حدود حوزه ثبتی شهرستان نوشهر
ــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان  پیــرو آگهــی  قان
هــای فاقــد ســند رســمی و بــه اســتناد تبصــره مــاده 13 قانــون و مــاده 13 
آییــن نامــه قانــون اخیــر الذکــر تحدیــد حــدود امــاک مشــروحه ذیــل در 
ســاعت و تاریــخ هــای مقــرر در محــل وقــوع ملــک بــه شــرح ذیــل بــه عمــل 

خواهــد آمــد.
اماک متقاضیان واقع در قریه بندپی پاک 4 اصلی بخش 2 قشاقی

1850 فرعــی آقــا/ خانــم احمــد شــفیعی قصابســرائی فرزنــد محمــود نســبت 
بــه ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن بــا بنــای احداثی)کاربــری مســکونی( بــه 
ــا واســطه از علــی  مســاحت 232/20 مترمربــع خریــداری بــدون واســطه/ ب

رحیمــی برغانــی.
ــان و  ــذا از متقاضی ــورخ 1402/09/11 ل ــح روز شــنبه م ســاعت 9 صب
مالکیــن امــاک مجــاور و صاحبــان حقــوق ارتفاقــی دعــوت مــی شــود 
ــی  ــانند بدیه ــم رس ــور به ــک حض ــوع مل ــل وق ــرر در مح ــت مق در وق
ــان  ــی آن ــده قانون ــا نماین اســت در صــورت عــدم حضــور متقاضــی و ی
ــار  ــدود اظه ــا ح ــا ب ــورد تقاض ــک م ــت مل ــون ثب ــاده 15 قان ــق م طب
شــده از طــرف مجاوریــن تحدیــد حــدود خواهــد شــد معترضیــن مــی 
تواننــد بــه اســتناد مــاده 20 قانــون ثبــت و مــواد 74 و 86 آییــن نامــه 
ــس  ــم صــورت مجل ــخ تنظی ــدت 30 روز از تاری ــت ظــرف م ــون ثب قان
تحدیــد حــدود اعتــراض خــود را کتبــاً بــه ایــن اداره تســلیم و ظــرف 
مــدت یکمــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض بــه واحــد ثبتــی مبــادرت بــه 
تقدیــم دادخواســت بــه مرجــع قضایــی نماینــد. در غیــر اینصــورت بــا 
ارائــه گواهــی عــدم تقدیــم دادخواســت توســط متقاضــی و یــا نماینــده 
ــا  ــی ب ــات ثبت ــه عملی ــراض واصل ــه اعت ــه ب ــدون توج ــی وی و ب قانون

ــد./ م الــف: 1604568 رعایــت مقــررات ادامــه مــی یاب
تاریخ انتشار: 1402/08/27
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